
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ, M. Nešpora 2 v  Prešove 

konanej dňa 7. júna 2018  

Program: 

1. Uvítanie 

2.        Organizácia školského roka 2018/2019 (informácia o pedagogicko-organizačnom                              

zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu, personálne, priestorové a materiálne 

zabezpečenie) 

 3.         Úspešnosť žiakov pri prijímaní do stredných škôl 

4.         Uvoľňovanie žiakov s písomným súhlasom rodičov pred ukončením riadneho 

vyučovania 

5.         Diskusia 

6.          Rôzne 

7.          Uznesenie, záver 

 

Prítomní: 

Ing. Andrea Kačmariková, PhD. 

Mgr. Tatiana Kandráčová  

Mgr. Daniela Lenková 

PaedDr. Radoslava Levická 

Ing. Miroslav Petruš 

Mária Tejiščáková 

Neprítomní:  

RNDr. Zuzana Bednárová, PhD. 

Ing. Monika Dorková 

Katarína Majerová 

Mgr. Martin Matejka, MBA  

Ing. Martina Roškaninová  

Hosť:  Mgr. Jaroslav Bizub  



1. Predsedníčka RŠ privítala prítomných, prečítala program zasadnutia, o ktorom dala 

hlasovať. Program bol schválený všetkými prítomnými členmi rady školy. Mgr. R. Levická 

privítala hosťa, riaditeľa školy Mgr. J. Bizuba . 

2. Riaditeľ školy sa informoval u členov rady školy, či si pozreli materiály, ktoré im 

vopred poslal k jednotlivým bodom programu. Potom stručne informoval o organizačnom 

zabezpečení školského roka 2018/2019. Ako pozitívum uviedol stúpajúci počet žiakov. Čo sa 

týka rozpočtu na rok 2018, rozpočet je vyrovnaný. V priebehu prázdnin a do konca školského 

roku budú ešte plánované opravy.  

 Zapojili sme sa do projektu inkluzívne vzdelávanie žiakov s rôznorodým potenciálom. 

Začlenení žiaci idú podľa iného rámcového učebného plánu , voliteľné hodiny by mali mať 

s asistentom a špeciálnymi pedagógmi – po dohode s rodičmi.  

 Pedagogicko–organizačné zabezpečenie školského roka – v pláne je prijatie jedného 

učiteľa pre 1. – 4. ročník s aprobáciou špeciálny pedagóg. 

3. Riaditeľ školy informoval, že do stredných škôl bolo prijatých 32 žiakov, jedna žiačka bola 

prijatá až v druhom kole prijímacích pohovorov.  

4. Na podnet pána Petruša sa rada školy zaoberala uvoľňovaním žiakov z vyučovania na 

základe písomného súhlasu rodičov. Pán Bizub skonštatoval, že je to dosť problematické 

a prípadné riešenie bude skonzultované s právnikom. 

5. Pani Lenková sa zaujímala, či ešte je u žiakov záujem o odborné školy alebo upadá. 

Záujem u žiakov o odborné školy klesá, viac žiakov má záujem o gymnáziá a priemyslovky.  

 Pán Petruš sa informoval, aké úpravy sú plánované počas prázdnin. Riaditeľ školy ho 

oboznámil s  plánmi – je pripravovaný projekt – počítačovej a jazykovej učebne – čaká sa na 

vyhodnotenie projektov pre východoslovenský región. Zapojení sme aj do projektu na 

renováciu školskej kuchynky. Od 11.6. sa začína rekonštrukcia bazéna – šatne, sprchy, 

suterén – ide  o havarijný stav. Počas prázdnin sa bude dopĺňať ZERO KLIENT aj v triedach 

1. stupňa. Neskôr sa plánuje aj rekonštrukcia elektrických rozvodov. 

6. Pani Tejiščáková sa ešte raz poďakovala v mene primátorky mesta a mestského úradu za 

organizáciu  10. ročníka Dňa mlieka. Akciu hodnotia mimoriadne kladne.  

  

Uznesenie: Rada školy schválila program zasadnutia. 

Rada školy berie na vedomie:  

- správu o organizácii školského roka 2018/2019 

- informáciu o úspešnosti žiakov v prijímacom konaní 

- návrh na uvoľňovanie žiakov z vyučovania s písomným súhlasom rodičov 



 V Prešove 7. júna 2018  

Zapísala: Mgr. Tatiana Kandráčová                                         Overila: PaedDr. R.  Levická  

 


